

“Dissemination of Education for Knowledge, Science and Culture”

- Shikshanmaharshi Dr. Bapuji Salunkhe

Shri Swami Vivekanand Shikshan Sanstha's

Vivekanand College, Kolhapur

(Empowered Autonomous)

Department of Physics

“Selection for Ph.D. Programme in Henan University, China”

of

Miss. Alsaba Javed Sayyad

(M.Sc. Physics: 2022 – 23 Batch)

On

Date of Joining at Henan University, China: Monday, 04th September 2023

(2023 – 24)

Admission Notice



Nationality: India

ADMISSION NOTICE

Dear Ms. SAYYAD ALSABA JAVED,

We are pleased to inform you that, having examined your application materials, we have decided to enroll you to study at the **School of Chemistry and Chemical Engineering** of our institution as a **Doctoral Student** in the program of **Analytical Chemistry** taught in **English** from **September, 2023** to **July, 2027**.

Your fees for studying in China will be covered by: **Partial Scholarship Including Tuition, Lodging**

If you observe the laws and the decrees of China as well as the rules and regulations of institution you attend, and also accept the Additional Conditions as follows, you can apply for the student visa to the Chinese embassy or consulate in your country with this Admission Notice, the original copies of your country with this Admission Notice, the original copies of your Visa Application for Study in China(**JW202**), Foreigner Physical Examination Form and your blood test report. Please note that you must register, with these materials, at the institution of **Henan University** within the period from **September 1, 2023** to **September 3, 2023**. If you fail to register within the time limit without the permission of the institution, you will be regarded as giving up this admission.

Applicant's signature

Date:



Note:

1. To know more information about international students, Please Scan the QR Code of Official Administration Wechat Account in the top right corner.
2. Be sure to enter China with X1 or X2 visa, otherwise you will be responsible for all the possible consequences.
3. Please prepare six copies of the photo the same size as in the passport on registration day.
4. Please go through all the procedures of registration to the institution and apply within thirty days of arrival for the residency permit to the local police authority.

Address: ISCLCHenan University, No. 85 Minglun street, Kaifeng, Henan province, China. Contact: Teacher Han
Tel: 86-371-22868169 E-mail: dwhy@henu.edu.cn



申请编号：20230600049

国籍：印度

录取通知书

SAYYAD ALSABA JAVED 女士：

我们高兴地通知你，经审查你的申请材料，我校决定录取你作为**博士研究生**，自**2023年9月**起至**2027年7月**到我校**化学化工学院**学习**分析化学**，授课语言为**英语**。

你在我校学习期间的经费办法为：**部分奖学金（免学费、住宿费）**

如果你自愿遵守中国的法律、法规和学校的校纪、校规，并接受下述录取附加条件，请你持本《录取通知书》、《外国留学人员来华签证申请表》(JW202表)、《外国人体格检查记录》及血液化验报告（均须原件），前往中国大使馆（领事馆）申请来华学习签证，并于**2023年9月1日**至**2023年9月3日**，持上述证明到**河南大学**报到。如因故不能按期报到，必须事先征得报到院校同意，否则，将视为自动放弃入学资格。

学生本人签字：_____ 年 月 日



注意事项：

- 1、请扫一扫右上角“河南大学国际汉学院官方微信订阅号”二维码了解更多留学生信息。
- 2、请您一定持来华学习X1或X2签证入境。否则，一切后果由本人自负。
- 3、来华时，请准备6张照片（与本人护照照片一致）。
- 4、入境后，请立即到学校办理报到手续，并在30天内到当地公安局办理居留手续，逾期所受处罚的一切费用自理。


学校地址：中国河南省开封市明伦街85号河南大学国际汉学院 联系人：韩老师
联系电话：86-371-22868169 电子邮件：dwhy@henu.edu.cn

VISA Application Document for Study in China

外国留学人员来华签证申请表 Visa Application for Study in China

中华人民共和国教育部印制/Printed by the Ministry of Education(MOE) of PRC

JW202

No. 22017678		接受院校/Host Institution: 河南大学		
由 接 受 留 学 人 员 院 校 填 写	姓名: Name:	姓/Family Name SAYYAD	名 /Given Name ALSABA JAVED	
	国籍/Nationality: 印度	护照号码 /Passport No.: S5140560	性别/Gender: 女	婚否/Marital Status: 单身
	出生日期: Date of Birth:	2000 年 07 月 28 日 y. m. d.	出生地点/Place of Birth: KOLHAPUR	
	家庭地址和电话/Home Add.&Tel.: KASEA PARDA India +91-7249249428			
	最后学历 /Highest Academic Degree Obtained: 硕士		职业 /Occupation: 学生	
	工作或学习单位 /Employer or Institution Affiliated: SHIVAJI UNIVERSITY, KOLHAPUR			
	来华学习专业 /Field of Study in China: 分析化学		学习期限: 自 2023 年 09 月至 2027 年 07 月 Duration: from y. m. to y. m.	
	学生类别 /Student Status: 博士研究生		注册截止日期/Deadline for Registration: 2023年/y. 09 月/m. 03 日/d.	
	推荐单位和电话 /Reference &Tel.: DEPARTMENT OF CHEMISTRY, SHIVAJI UNIVERSITY, KOLHAPUR +91-9423281085			
	在华事务担保人和电话 /Guarantor in China &Tel.: PROF. LIU SHANHU +86-15226060330			
审 批 机 关 盖 章	Authorized by:	申请人签字: Signature of Applicant:		
	(印章/Seal) 	年 月 日 y. m. d.		
备 注	1、此表仅限于非政府渠道接受的外国留学人员使用。 2、请持本表前往中国使(领)馆申请来华学习签证。 3、请持本表到校注册。 Notes: 1.This form is for private and inter-institutional students. 2. Please present this form to apply for student entry visa at the Chinese Embassy or Consulate General. 3.Please present this form to register at the host institution.			

第一联: 寄外国来华留学人员

Felicitation of Miss. Alsaba Sayyad



Prin. Abhaykumar Salunkhe, Chairman, Shri Swami Vivekanand Shikshan Sanstha, Kolhapur



Prof. C. J. Kambale, Head, Department of Physics, Vivekanand College, Kolhapur

**Appreciation by Hon'ble Mr. Satej Patil,
Member of the Legislative Assembly, Maharashtra, (India)**



आमदार सतेज उर्फ बंटी डी. पाटील

माजी गृह राज्यमंत्री, महाराष्ट्र राज्य

जा.क्र.:एसबीडीपी/अभि/पुरस्कार/23

दिनांक : 08/09/2023

अलसबा जावेद सय्यद,

आपली हेनान विद्यापीठ, चीन येथे पी.एच.डी. साठी निवड झालेबद्दल आपले हार्दिक अभिनंदन! आपली ही निवड म्हणजे आपण संशोधन क्षेत्रामध्ये आजवर केलेल्या कार्याचा गौरवच आहे असे म्हटलेस वावगे ठरणार नाही. आपली निवड म्हणजे आपण, आपले आई-वडील व प्रशिक्षकांनी घेतलेल्या कष्टाचे गोड फळ आहे.

पुन्हा एकदा आपले हार्दिक अभिनंदन तसेच भावी वाटचालीसाठी हार्दिक शुभेच्छा!

आमदार सतेज उर्फ बंटी डी. पाटील

प्रति ,
अलसबा जावेद सय्यद,
पदार्थविज्ञान विभाग, विवेकानंद कॉलेज,
ताराबाई पार्क, कोल्हापूर

Miss. Alsaba Sayyad in Henan University, China on 04th September 2023





Miss. Alsaba Sayyad with Prof. Shanhu Liu in Henan University, China